



CANADA POST
284 Main St. E
Hawkesbury On.
K6A 1A0

POSTES CANADA
284 rue Main Est
Hawkesbury On.
K6A 1A0

September 2019

IMPORTANT NOTICE

Dear Customer:

Canada Post would like to inform you that **effective September 5th 2019** postal services at the MARTINTOWN PO, (K-CEE's) at 18530 COUNTRY RD 18 in MARTINTOWN, ON. will be no longer be available.

The full range of postal products, services and your mail will be available at the following location:

APPLE HILL PO
3757 OLD ORCHARD RD
APPLE HILL, ON

Monday, Tuesday, Wednesday and Friday
8:30 a.m. to 12:00 a.m. and 13:00 to 17:00 p.m.
Thursday
9:00 a.m. to 12:00 a.m. and 13:00 to 18:00 p.m.

Please note that any items that require a signature or items for which you've received a Delivery Notice card will be available for pick up at the:

St Andrews West Post Office (CROSSROADS CONVENIENCE)
5185 HWY 138
ST.ANDREWS WEST, ON

Monday to Sunday:
8:00 a.m. to 20:00 p.m.

We assure you of our commitment to provide you with the best possible postal service. If you have any questions, please contact us at 1-800-267-1177. Thank you for your cooperation during this transition.

Septembre 2019

AVIS IMPORTANT

Chère cliente, cher client,

Postes Canada désire vous informer **qu'à compter du 5 septembre 2019**, les services postaux au bureau de Poste de MARTINTOWN (K-CEE's) situé **18530 COUNTRY RD 18** ne seront plus offerts.

La gamme complète des produits et services ainsi que votre courrier sera disponible au:

BP APPLE HILL
3757 OLD ORCHARD RD
APPLE Hill, ON

Lundi, mardi, mercredi et vendredi
8h30 à 12 :30 et 13 :00 à 17h00
Jeudi
9h:00 à 12:00 et 13:00à 18h00

Veuillez prendre note que les articles qui ont besoin de signature ou si vous avez reçu un Avis de Livraison, les articles seront disponibles au bureau de poste de :

St Andrews West (CROSSROADS CONVENIENCE)
5185 HWY 138
ST.ANDREWS WEST, ON

Lundi au dimanche:
8 :00 à 20h00

Nous nous engageons toujours à vous offrir le meilleur service postal possible. Si vous avez des questions, n'hésitez pas à communiquer avec nous au 1 800 267-1177. Nous vous remercions de votre collaboration pendant de cette période de transition.

Patrick Lavictoire

Local Area Manager / Gestionnaire de zone locale